

## 乌克兰本硕项目沟通问题

Q1: 无语言考试门槛，是否需要参加内测或者面试？

A1: 申请人只需参加简单的入学测试，即可开始课程。测试内容为英语和专业。

Q2: 我的英语不好，可以申请美欧硕士项目吗？

A2: 可以。

Q3: 乌克兰国立大学与 NWU 联合课程，是包含五所乌克兰大学的课程吗？

A3: 是的，包含 NWU 和所申请的其中一所乌克兰大学。

Q4: 毕业获得 NWU 与乌克兰国立大学的双学位，具体是哪所乌克兰大学呢？

A4: 根据专业，学生除了注册 NWU 之外，还有注册项目书中其中一所乌克兰大学。

Q5: 本硕连读项目是本科 4 年、硕士（1.2-1.4）年吗？

A5: 基本上是的。但若学生已经读了本科但还未毕业，像这种个案可以提出申请，补上本科该有的学分，达到本科毕业要求即可毕业。

Q6: 美乌联合课程需要修完多少专业学分？

A6: 具体视不同专业而论，从 64 学分到 90 学分不等。

Q7: 美乌联合课程是否配有原有的乌克兰语以及文化课程？

A7: 硕士课程是英语授课，会有专业外语（英语或乌克兰语）、通识课、专业课、实习、论文。

Q8: 自考成教的大学是否可以申请该项目硕士？如申请该项目的学生是否有学位证要求？

A8: 是的，可以申请。但申请要求为：大学毕业证+毕业成绩

Q9: 美乌联合课程获取的是什么类型的硕士学位，研究型还是授课型硕士？

A9: 研究型硕士。

Q10: 毕业答辩及实习是通过线上还是线下？具体如何安排操作？

A10: 以毕业时答辩委员会要求为准。目前都是线上

Q11: NWU 的英语登记证明如何开具？

A11: NWU 开具 ESL 语言能力节课证明

Q12: 最晚的报名时间是否已经结果了？

A12: 正常报名截止至 3 月 15 日，3 月 15-3 月 31 日可报名插班。

Q13: 传统预科的学习时间多长？

A13: 1 学年，即 10 个月。

Q14: 美乌联合课程开学时间是什么时候？

A14: 4月3日。

Q15: 除学费和规费外是否还有其他费用?

A15: 无其他费用。

Q18: 申请和大学注册的流程是怎么样的呢?

A18: a) 申请材料

i. 护照

ii. 高中/本科学历文件 (毕业文凭及分数)

iii. 留学申请表

iv. 处理个人信息同意书

v. 英语水平证书 (若有)

b) 申请流程

i. 申请文件准备

ii. 获得大学入学通知书

iii. 获得大学邀请函

iv. 开始课程

v. 学校为学生办理乌克兰教育部要求之文件认证

Q19: 报读本项目本科毕业成绩是否有 GPA 要求?

A19: 没有。

Q20: 高中、职高、大专生报读本项目是否都需要先进入本科专业就读 4 年再申请硕士专业学习?

A20: 不需要就读四年。只要参加 NWU 部分本科课程, 在规定时间内补齐本科所需学分, 即可进入硕士阶段学习。

Q21: 我只有大专学历, 可以直接报名硕士吗?

A21: 可以直接報名。

Q22: 上课时间表和本地学生一样吗?

A22: 学校会根据老师工作安排和中国时差调整上课时间, 但不改变课程内容, 留学生和乌克兰本地学生的学习内容是一样的。

Q23: 除了上课, 我平时要怎么和老师联系?

A23: 开课前, 管理老师将建立班级群, 老师和学生可在群里交流。若有问题, 也可以联系管理老师。

Q24: 考试成绩差会不会影响毕业?

A24: 毕业分数包含了准时上课、出勤率、按时完成作业等, 当然, 考试也是毕业分数之一。

Q25: 如果乌克兰战争结束, 是否要回校上课?

A25: 在乌克兰战争戒严状态没有结束之前, 按照中国驻乌克兰大使馆发出的通知学生不进入乌克兰。

## Q&A for US-EU Joint program

Q1: Do I need to participate in the internal test or interview, if I have no English score?

A1: Applicants only need to take an entrance test to start the course. The test content is English and professional.

Q2: Can I apply for the US-Europe master program without TOEFL?

A2: Yes, you can apply for the program, even if your English ability is not strong . NWU will provide you with ESL courses and issue English level certificates after you pass ESL

Q3: Does the US-EU Joint program courses is from five Ukrainian universities?

A3: Yes, including NWU and one of the applied Ukrainian universities.

Q4: Is the master's diploma issued by NWU and which Ukrainian university?

A4: According to the program, in addition to enrolling at NWU, students must enroll at one of the Ukrainian universities listed in the program. After graduation, you will receive a diploma from both universities.

Q5: Is it 4 years for undergraduate and 1.3-1.5 years for master's degree?

A5: Basically yes. However, if the student has already studied the undergraduate course but has not yet graduated, in such a case, an application can be made to make up the required credits for the undergraduate course, and the student can graduate after meeting the undergraduate graduation requirements.

Q6: How many credits do I need to complete for the US-Ukraine joint course?

A6: It depends on different majors, ranging from 64 credits to 90 credits.

Q7: Is there any original Ukrainian language and culture courses in the U.S.-EU joint course?

A7: The master's program is taught in English, and there will be a professional foreign language (English or Ukrainian), general education courses, professional courses, internships, and thesis.

Q8: Can I use the adult self-study undergraduate diploma to apply for the master program? For example, do students applying for this program have a degree certificate requirement?

A8: Yes, you can apply. But the application requirements are: university diploma + graduation grades

Q9: Is the master's program a research master's or a taught master's?

A9: Research Masters.

Q10: Are graduation defense and internship online or offline? How to arrange the operation?

A10: Subject to the requirements of the defense committee upon graduation. The graduation defense is currently online

Q11: When is the application deadline?

A11: The deadline is March 15th, and pre-registration is available from March 15th to March 31st.

Q12: How long is the study time for traditional preparatory courses?

A12: 1 academic year, namely 10 months.

Q13: When does the U.S.-Ukraine joint course start?

A13: April 3rd.

Q14: Are there any fees other than the Documentation Fee and Tuition Fee?

A14: No.

Q15: What is the process of application and university registration?

A15: a) Application materials

i. Passport

ii. High school/undergraduate academic documents (diploma and marks)

iii. Study Abroad Application Form

iv. Consent Form for Processing Personal Information

v. Certificate of English proficiency (if any)

b) Application process

i. Preparation of application documents

ii. Obtain a university admission letter

iii. Receive a university invitation letter

iv. Start the course

v. The school handles the document certification required by the Ministry of Education of Ukraine for students

Q16: Is there a GPA requirement for the undergraduate graduation results of this program?

A16: No.

Q17: Do high school, vocational high school, and junior college students all need to enter the undergraduate program for 4 years before applying for the master program?

A17: No need to study for four years. As long as you take part of NWU's undergraduate courses and make up the required credits within the specified time, you can enter the master's degree.

Q18: I only have a junior college degree, can I directly apply for a master's degree?

A18: You can apply directly.

Q19: Is the class schedule the same as that of local students?

A19: The school will adjust the class time according to the teacher's work arrangement and China's time difference, but the course content will not be changed. The learning content of international students and Ukrainian local students is the same.

Q20: How do I contact the teacher?

A20: Before the class starts, the international offer will create a class group, where teachers and

students can communicate. If you have any questions, you can also contact the education management.

Q21: Will poor test scores affect my graduation?

A21: Graduation marks include punctuality, attendance, homework completion, etc. Of course, exams are also part of graduation marks.

Q22: If the Ukrainian war is over, will you go back to school?

A22: Before the end of the state of martial law in Ukraine, according to the notice issued by the Chinese embassy in Ukraine, students are not allowed to enter Ukraine.